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Abstract (en)
The two spring arms of a U-shaped hoop are pre-spread by means of struts which start from the spring arms and with their free ends are supported
on one another. The hoop placed on the substrate with its U-contour parallel to a circuit substrate is soldered with the free ends of the spring
arms to contact surfaces of the substrate which are in intimate thermal contact with thermally stressed circuit parts (in particular film resistors)
of the substrate circuit. By bending the struts beyond the elasticity limit, the spring arms are released and can spring away from the respective
contact surface towards each other when the solder softens. As a result the circuit is interrupted by a circuit part which has become too hot. By
corresponding thermal allocation of the circuit part to the contact surface of the one or other spring arm, it can be detected immediately which circuit
part has been thermally overloaded. <IMAGE>

Abstract (de)
Die beiden Federarme eines U-förmigen Bügels sind mittels von den Federarmen ausgehender und mit ihren freien Enden aneinander abgestützter
Streben vorgespreizt. Der mit seiner U-Kontur parallel zu einem Schaltungssubstrat auf das Substrat gelegte Bügel wird mit den freien Enden der
Federarme mit Kontaktflächen des Substrates verlötet, die in innigem Wärmekontakt mit thermisch belasteten Schaltungsteilen (insbesondere
Schichtwiderständen) der Substratschaltung stehen. Durch Verbiegen der Streben über die Elastizitätsgrenze hinaus werden die Federarme
freigegeben und können bei Erweichung des Lotes von der jeweiligen Kontaktfläche weg gegeneinander schnellen. Dadurch wird der Stromkreis
über ein zu heiß gewordenes Schaltungsteil unterbrochen. Durch entsprechende thermische Zuordnung des Schaltungsteils zur Kontaktfläche des
einen oder anderen Federarmes kann sofort erkannt werden, welches Schaltungsteil thermisch überlastet worden ist.
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